

TEKS PENGACARA MAJLIS

**MAJLIS KESYUKURAN
PENGURUSAN PEPERIKSAAN SIJIL PELAJARAN MALAYSIA (SPM) TAHUN 2021**

Tarikh : 29 MAC 2022

Tempat : SM TEKNIK TERENGGANU

*Sebelum majlis bermula

Sebelum majlis bermula izinkan saya menyampaikan sedikit pesanan bagi melicinkan lagi perjalanan majlis kita pada petang ini :

1. Pelajar diminta berdiri semasa pengumuman kehadiran tetamu sehingga tetamu berada di tempat duduk .Tunggu arahan daripada juruacara.
2. Pelajar diminta menghormati majlis ini dengan tidak berbual atau bercakap-cakap bagi menjaga imej sekolah
3. Di akhir majlis, anda diminta tunggu sehinggalah tetamu keluar dewan. Tunggu arahan daripada juruacara.
4. Kerjasama dan keprihatainan semua diucapkan terima kasih.

AGENDA	PENERANGAN
PERARAKAN MASUK	Mengumumkan ketibaan Yang Berbahagia Datuk Hajah Nor Zamani bt Abdol Hamid ,Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia Bersama-sama barisan tetamu masuk ke dewan Semua hadirin dipersilakan duduk.
UCAPAN ALUAN PENGACARA MAJLIS	Bismillahirrahmanirrahim Yang Berbahagia Datuk Hajah Nor Zamani bt Abdol Hamid Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia Kementerian Pendidikan Malaysia Yang Berbahagia Dato' Hj Pkharuddin bin Hj Ghazali Timbalan Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia Sektor Dasar dan Kurikulum Kementerian Pendidikan Malaysia

Yang Berusaha
Dr Norisah bt Suhaili
Timbalan Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia
(Sektor Operasi Sekolah)
Kementerian Pendidikan Malaysia

Yang Berusaha
Dr Mohd Azam b Ahmad
Pengarah Peperiksaan
Lembaga Peperiksaan Malaysia

Yang Berusaha
Cik Hajah Zanariah bt Haji Ahmad
Pengarah BPLTV
Kementerian Pendidikan Malaysia

Tuan Haji Awi bin Salleh
Timbalan Pengarah
Sektor Perancangan dan Pengurusan PPD
Jabatan Pendidikan Negeri Terengganu

Tuan Haji Abdul Muie bin Ngah
Timbalan Pengarah Sektor Pengurusan Sekolah
Jabatan Pendidikan Negeri Terengganu

Encik Azman bin Othman @ Abdullah
Timbalan Pengarah Sektor Pembelajaran
Jabatan Pendidikan Negeri Terengganu

Tuan Haji Mohd Shariff bin Ab Latif
Timbalan Pengarah Sektor Pembangunan Murid
Jabatan Pendidikan Negeri Terengganu

Pn Hajah Zarina bt Jusoh
Pengetua SM Teknik Terengganu

Para tetamu
Guru-guru kanan Matapelajaran
Para guru, pelajar-pelajar , hadirin dan hadirat yang
dihormati sekalian

	<p style="text-align: center;">Kuntum melati tumbuh melata Burung merbah di pohon cemara Assalamualaikum pembuka bicara Selamat datang untuk semua</p> <p>Majlis mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan serta mengalu-alukan kehadiran Yang Berbahagia Datuk Hajah Nor Zamani bt Abdol Hamid ,Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia</p> <p>ke Majlis Kesyukuran pengurusan peperiksaan Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) Tahun 2021 . Majlis juga mengucapkan selamat datang kepada semua tetamu, tuan-tuan dan puan-puan serta hadirin ke program yang diadakan pada petang ini.</p>
SUJUD SYUKUR	<p>Seterusnya, Semua pelajar dijemput untuk mengadakan sujud syukur sempena berakhir peperiksaan SPM Tahun 2021 pada hari ini. Dipersilakan</p> <p>Alhamdulillah.. semoga tanda dan rasa syukur kita akan diperkenankan Allah SWT dengan memperoleh keputusan SPM yang cemerlang. Insya-Allah.</p>
DOA KESYUKURAN	<p>Bagi memberkati majlis, dipersilakan YM Syed Ahmad Rusydi b Syed Abdullah, Penolong Pengarah Sektor Pentaksiran dan Peperiksaan, JPNT untuk memimpin bacaan doa. Dipersilakan.</p> <p>Majlis merakamkan ucapan terima kasih atas bacaan doa itu tadi.</p>
UCAPAN WAKIL PELAJAR	<p>Seterusnya majlis menjemput saudara Ahmad Amir Siddiqin b Rosme Ketua Pelajar untuk menyampaikan ucapan. Dipersilakan.</p> <p>Terima kasih atas ucapan yang disampaikan.</p>

<p>UCAPAN KPPM</p>	<p>Hadirin yang dihormati,</p> <p>Bagi melengkapkan agenda pada petang ini, majlis dengan segala hormatnya mempersilakan Yang Berbahagia Datuk Hajah Nor Zamani bt Abdol Hamid Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia untuk menyampaikan ucapan. Dengan segala hormatnya majlis mempersilakan.</p> <p>Demikianlah tadi ucapan daripada Yang Berbahagia Datuk Hajah Nor Zamani bt Abdol Hamid Ketua Pengarah Pendidikan Malaysia</p> <p>Pihak majlis mengucapkan terima kasih kepada Yang Berbahagia Datuk atas kesudian menyampaikan ucapan sebentar tadi.</p>
<p>SESI FOTOGRAFI & PENUTUP/BERSURAI</p>	<p>Hadirin dan hadirat yang dihormati,</p> <p>Usai sudah majlis ringkas penuh makna pada petang ini. Sebelum melabuhkan tirai, pihak majlis memohon maaf andai ada kekurangan sepanjang majlis berlangsung.</p> <p>Jutaan terima kasih kepada semua pihak yang telah hadir dan menjayakan program ini.</p> <p>Utk merakam kenangan majlis penuh makna pd ptg ini, dipersilakan Datuk KPPM dan barisan tetamu mengambil tempat untuk sesi bergambar seterusnya sesi ramah mesra dengan pelajar dan barisan pengawas peperiksaan.</p> <p>Seterusnya dijemput Datuk KPPM dan semua tetamu untuk menikmati jamuan di bilik vip kantin sekolah.</p> <p style="text-align: center;">Sekian . Assalamualaikum warahmatullah w.b.t</p>

